
                                                                                             
 

 

Referat styremøte BK 13.06.24 

Persenbakken 35 kl. 17.30-18.30 
 
Til stede: Anne Hege, Erik, Gunnar, Kristian, Randi, Magnus, Suong, Sebastian, Ågot 
Fra admin: Trond Kristian 
Meldt avbud: Aleksander 
 
   
01-06   Godkjenning av referat fra styremøte 07.05.24 
Referat godkjent 
 

02-06   Oppdatering fra administrasjonen (TK)  
Økonomi 

• Likviditet lavere enn forventet pga lavere omsetning i første kvartal 
• Momskompensasjon 2024 – rapport ferdigstilt og søknad innsendt fra revisor 
• Prisjustering på inngang fra 1. juli 
• Kampanje «2 for 1» på klatring fra 15. juni til 15. august 
• Tilskudd fra Bergen Kommune til NM på 30.000 
• Tilskudd fra NKF til sommerens klatrecamper samt til utstyr utendørs – til sammen 35.000 
• Tilskudd fra Fana Sparebank til klubbens aktivitetsgrupper/klatreskolen på kr. 110.000 

 
Sikkerhet 

• Arbeid med autobelay fortsetter. Autobelayer er på service denne og neste uke. 
• Ingen alvorlige ulykker rapportert inn i mai. Alvorlig utendørs ulykke 10. juni på Myrdalsvannet 

– befaring utført og tiltak iverksatt i samarbeid med dugnadsgjengen der. 
 
Drift 

• Appen Støtte – noe vi skal ta i bruk? Gjør det mulig å støtte klubben med et valgt beløp hver 
gang man bruker kort for å betale. Løsning lansert av NIF nå i mai. 

• Går inn i ny avtale med Åsane Arena for renhold i Vestveggen fra 1. Juli. Har sagt opp avtale 
med Renex fra den datoen. Jobber mot en rimeligere og bedre løsning på renholdet i hallen. 

• Bergenshallen er sommerstengt fra 1. Juni og ut august. Blir full omskruing i forbindelse med 
sikkerhetssjekk i august. Sannsynligvis siste omskruing i Bergenshallen før denne rives i 
2025. Bergenscup planlagt i Bergenshallen 31. august. 

• Bryggeriet er sommerstengt fra 15. Junil til 15. August. De som har periodekort kommer inn 
med appløsningen. 

• Vestveggen åpen med samme sommeråpningstider som i fjor (reduserte åpningstider 
mandag, onsdag og fredag fra 12-20, ellers vanlige åpningstider). Kun 1 resepsjonsvakt på 
jobb til enhver tid som i fjor sommer. 

• Vil bli gjennomført arbeid på sprinkleranlegg i Vestveggen juni og juli. 

Kurs/arrangement 

• Bergenscup 31. August, 5. Oktober og 7. November (julebulder). 
• Trener 1 i september  
• Trener 2 til høsten (24-25. august + en helg i september) 
• Den Store Kompetansehelgen 9-10. november 
• NM i Led+para 19-20. oktober 2024, Nordisk Led+para høsten (uke 42) 2025 

 



 
 

03-06   Chipping av klatreruter (Randi) 
Orientering etter møte i klatrefeltkomiteen på bakgrunn av henvendelse fra Trond Kristian Kalstø om 
chipping av ruten «Alle hjelpemidler tillatt!» på klatrefeltet Tertnes. 
 
Klatrefeltkomitéens vedtak etter å ha behandlet saken: 
Klatrefeltkomiteen ønsker å slå fast at BK sine retningslinjer skal tilstrebes og chipping og utbedring av 

tak i ruter er ikke akseptert. 

 
I denne spesielle saken om chipping av ruten «Alle hjelpemidler tillatt!» hadde klatrefeltkomitéen sett 
at dette hadde vært tatt opp i forkant og ikke i etterkant av utbedringen av ruten. 
 
Argumentet om at boltene er private faller bort så lenge man er medlem i klubben og er med og 
etablerer et felt på vegne av denne. 
 
Klatrefeltkomitéen ønsker og at det skal komme veldig klart frem i nettfører (og senere papirførere) 
som tydelig markerer at dette ikke er greit for klubben. 
 
 

 
04-06   Fast uteklatring i klubbregi (Randi/TK) 
 
Status per juni 2024 
Våren 2024 har klubben satt opp 5 utendørs fellesklatringer hvor frivillige, ansatte og styremedlemmer 
har hatt ansvar for å velge ut felt og sende ut info. Oppmøtet på samlingene har vært labert og 
innsatsen står ikke i forhold til utbytte. Samlingene er ment for ferske klatrere som ønsker å komme 
inn i et miljø med andre klatrere. 
 
Forslag til løsning etter sommeren 
Administrasjonen lønner en instruktør som danner en interesseliste for fellesklatring på onsdager. Den 
lønnede instruktøren har ansvar for å sende ut info om hvor det blir klatring til alle på listen. Dette 
arbeidet kan kombineres med det eksisterende tilbudet om fellesklatring i Vestveggen på onsdager 
som er et gratis tilbud for samme målgruppe. 
 
Det er ønskelig med litt ekstra oppmerksomhet ved oppstart og avslutning av semesteret, dette kan 
administrasjonen promotere. 
 
 
 
 
05-06   Oppdatering fra komitéene 

- Hederstegnkomitéen – tekst til nettsider ferdig (Erik) 
- Anleggskomitéen – skal være møte med plan- og bygningsetaten 18. juni 
- Førerkomitéen – nettfører nærmer seg ferdig 

 
 
 
07.06    Eventuelt 
 
Vi tenker det ikke er behov for at alle styremøtene avholdes i Vestveggen ettersom vi har færre 
vedtakssaker nå. Det blir derfor annonsert til hvert møte om det blir digitalt eller i Vestveggen, men 
setter opp foreløpig forslag i listen under. Dette kan endre seg i forhold til saker vi må ta tak i. 
 
Første styremøte etter sommeren blir i Vestveggen: Torsdag 22. august. 
 
Høstens styremøter for øvrig: 
Torsdag 12. september – antakelig digitalt 
Torsdag 3. oktober – Vestveggen (pga NM) 
Torsdag 7. november – antakelig digitalt 



Torsdag 5. desember – Vestveggen  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

_________________________                                        ___________________________ 

 Ågot Caroline Nilssen (leder)                                                Kristian Gjerding (nestleder) 

 

 

_________________________                                        ___________________________ 

       Erik Faugstad                                                                        Suong Thuy Pham  Vo 

 

 

_________________________                                        ____________________________ 

          Randi E. Taxt                                                                             Magnus Kvamme 

 

 

_________________________                                          ___________________________                

           Gunnar Karlsen                                                                    Sebastian Menze 

 

 

_________________________ 
        Anne Hege Straume 

 
 
 
 

 
 
 
 


